



Thunder Sky Winston

THUNDER SKY WINSTON BATTERY INCORPORATION COMPANY LIMITED

雷天温斯顿电池股份有限公司

Changtai Industrial Zone, Zhangzhou City, Fujian Province, China. 中国福建省漳州市长泰经济开发区

Tel: +86-0596-8186789 Fax: +86-0596-8186678

www.thundersky-winston.com

November 30, 2022

Warranty Policy

质保条款

1. Thunder Sky Winston Battery Incorporation Company Limited warrants its lithium-ion battery is free of any defect in material and workmanship for one year from the date of shipment.

雷天温斯顿电池股份有限公司的锂电池产品在材料和生产工艺方面的品质保证有效期为发货之日期起一年。

2. Thunder Sky Winston Battery Incorporation Company Limited guarantee this product under normal use within warranty period. If any quality problem, the buyer should inform the seller immediately by email at service@winston-battery.com or call us at +86-596-8186789.

雷天温斯顿电池股份有限公司保证此产品在正常使用下，一年质保期内，若出现任何品质问题，买方需及时通过邮件发送到售后邮箱 service@winston-battery.com，或打服务电话+86-596-8186789 通知卖方。

2.1 Thunder Sky Winston Battery Incorporation Company Limited will not have any liability or obligation under this limited warranty, in case of,

- 2.1.1. Any defect caused by misuse or abuse of the product.
- 2.1.2. Damage caused by natural disasters.
- 2.1.3. Damage caused by unauthorized modification.
- 2.1.4. Defects caused by improper storage of the product.

雷天温斯顿电池股份有限公司没有责任和义务对以下情形所导致的问题做出保证：

- 2.1.1 由于不正常使用或滥用产品而引起的不良。
- 2.1.2 由自然灾害所引起的损坏。
- 2.1.3 未经允许对产品擅自进行修改所引起的损坏。
- 2.1.4 由于产品储存不当而引起的不良。

2.2 If the failure is caused by the quality problem of the seller's product, and the buyer has no fault or no incorrect action to the product, the seller should guide the technician of the buyer to resolve the failure or change the dysfunctional products, and the transportation fees of the replacement will be on the seller.

若因卖方产品质量问题，而不是买方使用不当所造成问题的情况下，卖方须指导买方如何解决问题或更换有问题的产品，更换运费由卖方承担。

2.3 If the problem of the product is caused by false using or incorrect operation of the buyer instead of the seller's quality problem, the seller should guide the technician of the buyer to resolve or change the dysfunctional products, and any fees related to maintenance will be on the buyer.

若由于买方不正常操作，而不是卖方产品质量而导致问题的情况下，卖方须指导买方如何解决问题或更换有问题的产品，一切保养费用需由买方承担。

2.4 The above false using or incorrect operation of the buyer instead of the seller's quality problem include but not limited to the following situation:

以上非卖方产品质量问题，属于买方操作不当问题的情况如下（包括但不限于以下情况）：

- (1) The buyer did not strictly follow the product instruction to use the product;
买方未严格遵守电池使用说明书。
- (2) The buyer open or dissect or repair the whole product or parts of it without the permission by written agreement of the seller;
买方未经卖方书面允许，擅自拆解或修复产品。
- (3) The product is damaged by poor keeping or under force majeure.
电池损坏是由于管理不当或遭受不可抗力。

2.5 The only recourse to you, in case of any defect in the product, is repair or replacement of the parts, as specified above. We will not be liable for any consequential damages or inability to use the product. The cost of the repair or replacement shall not be higher than the purchase price of the product, excluding tax, shipping, and installation charges.

再次申明，如产品有任何不良的情况下，需要修复或更换，请务必遵循以上条款，否则，我们将不承担任何间接损坏或产品不能使用的责任，修复或更换产品的成本不会高于产品的采购成本，除税，运输和安装费用之外。

2.6 By installing and using the product, the user accepts the terms and conditions described herein.
通过安装和使用此产品的，请用户接受此协议的条款和条件。

For and on behalf of
Thunder Sky Winston Battery Corporation Company Limited
雷天温斯顿电池股份有限公司
Linda
Authorized Signature(s)